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2. EHÖK tisztségviselők ösztöndíja  

3. Egyebek 

 

Varga Réka 18 óra 25 perckor megnyitja az ülést. 

 

Varga Réka kérdésére az Ellenőrző Bizottság nevében dr. Krasz Péter megállapítja, hogy az ülés 

szabályosan lett összehívva, és az előterjesztés kiküldése is szintén az előírásoknak megfelelően 

történt. Ezek után dr. Krasz Péter mandátumellenőrzést tart.  

A mandátumellenőrzés alapján dr. Krasz Péter megállapítja, hogy az ülés 35 mandátummal jelen lévő fővel 

határozatképes. 

Jegyzőkönyvvezető választása 

Varga Réka felkéri Győri Katát az ülés jegyzőkönyvének vezetésére. Kata elfogadja a felkérést. 

 

A Küldöttgyűlés Győri Kata személyét, mint jegyzőkönyvvezető elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 
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Előzetesen kiküldött napirend elfogadása 

Varga Réka szóban ismerteti az előre kiküldött napirend pontjait.  

A Küldöttgyűlés részéről módosító javaslat nem érkezik. 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett. 

1. ELTE HÖK Kabinet tagjainak féléves beszámolói 

Varga Réka, elnök elmondja, hogy beszámolási időszak letelte óta EHSZÖB elnöki tisztségéről 

lemondott, és Bognár Fanni lett az új elnök. 

 

Varga Réka beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

 

Bognár Fanni, elnökhelyettes elmondja, hogy a mai első EHSZÖB ülésen, immáron EHSZÖB 

elnökként elfogadták a KÖB beszámolókat, és a következő év beszámolási időszakáról nemsokára 

érkezni fognak az e-mailek. 

 

Bognár Fanni beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Diczkó Dalma, szervezetfejlesztésért felelős alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak 

eltelte óta Varga Rékával és Bognár Fannival dolgoztak közösen több alkalommal, illetve a Szolgáltató 

Kft.-vel is volt pár megbeszélésük, továbbá a BGGyK hallgatói önkormányzatával dolgozott 

közösen, és segítette munkájukat., hogy a jövőben még hatékonyabban tudjanak dolgozni. 

Diczkó Dalma beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Kalmár Gyöngyvér Bella, gazdasági alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta 

tovább folytatta a személyes konzultációkat a részönkormányzatok gazdasági alelnökeivel, aminek 

egyik tanulsága alapján kéri az elnököket, hogy üljenek le a gazdasági alelnökükkel, és beszéljék át, 

hogy milyen elvárásaik vannak feléjük; továbbá vonják be őket minden olyan ügybe, amely érinti a 

gazdasági keretet, és ha szükségesnek tartják mindezeken túl is bízzanak rájuk feladatokat, hiszen 

ez is egy megbecsült és fontos pozíció. 

 

Kalmár Gyöngyvér Bella beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Domboróczky Balázs, szociális alelnök elmondja, hogy szeretné több dologgal is kiegészíteni 

beszámolóját. Először is szeretne pár szót szólni a szociális támogatások bírálóinak vizsgáiról, 

aminek kapcsán elmondja, hogy nem volt megelégedve az idei vizsgáztatási időszakkal. Több mint 

száz időpont meg lett hirdetve,ám több vizsgázó ennek ellenére sem tudott eljutni egyetlen 

alkalomra sem, hogy sikeres vizsgát tegyen. A jövőben szeretné, hogy amennyiben szeretne valaki 

rendszeres szociális támogatásokat bírálni, az vegye komolyan a felkészülést és a vizsgát is. Ha 

feljelentkezik valaki egy időpontra, akkor menjen el vizsgázni. Ezenfelül viszont szeretné 

megköszönni a bírálók munkáját a szociális támogatási időszakban; és azoknak is, akik segítettek 

lebonyolítani a vizsgákat előtte. A beszámolási időszak eltelte óta részt vett egy SZÖB ülésen, majd 

egy EHSZÖB ülésen, illetve a divíziójával is volt ülése. 

 

Józsa Kornél kérdezi, hogy a bírálók milyen gyakorisággal vizsgáznak. Domboróczky Balázs 

válasza, hogy minden félévben. Józsa Kornél kérdezi, hogy könnyítene-e a vizsgaterhelésen, ha 1 

évre lenne érvényes a vizsga. Domboróczky Balázs válasza, hogy az EHSZÖB ügyrendje ezt nem 

engedi meg. Varga Réka kiegészíti, hogy volt egy belső ellenőrzés 3 éve, amikor egy belső 

ellenőrzés miatt intézkedési tervbe lett foglalva az, hogy minden félévben vizsgáztatni kell a 

bírálókat, ettől eltérés nem lehetséges. 

 

 Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Szilágyi Anna, kommunikációs alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak óta 2 fontosabb 

projektbe kezdett bele. Az egyik a divíziós munka Princz Laura és Győri Kata tisztségviselőkkel, 

valamint a mai nap folyamán elkezdődtek az egyeztetések a sütivásárral kapcsolatban az 

esélyegyenlőségi referenssel. 

 

Szilágyi Anna beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Bérczes Luca, tanulmányi alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta néhány kari 

képviselővel volt alkalma beszélgetni, illetve elindult a párhuzamos képzés kompenzációs pályázat 

is, amit november 2-ig tudnak leadni a hallgatók. 

 

Bérczes Luca beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Töreki-Koczka Zsóka, pályázatokért felelős alelnök elmondja, hogy már több ülésen beszéltek 

az ISZTK pályázatok kapcsán. Elmondja, hogy ha bármi ötlet vagy aggály merül fel ezen pályázatok 

vonatkozásában, akkor keressék őt bizalommal. Továbbá elmondja, hogy újjáélesztették a jó tanuló, 

jó sportoló pályázatot, aminek pályázati időszaka elérkezett a végéhez. Szeretné megköszönni a 

munkát Tarnóczy Ticiánnak és Saly Eszternek ezzel kapcsolatban. Varga Réka kiegészíti, hogy 

Zsóka 2 pályázatot is újjáélesztett a beszámolási időszakban. Árva Lúcia kérdezi, hogy hányan 

pályázták meg a Jó tanuló, jó sportoló ösztöndíjat. Zsóka válasza, hogy 97-en pályáztak. 

 

Töreki-Koczka Zsóka beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Varga Réka elmondja, hogy Pap Zsófia, külügyi alelnök kimentését kérte, beszámolóját pedig azzal 

kívánta kiegészíteni, hogy az Erasmus + Start ösztöndíjakról született döntés, és több mint 50 

pályázat érkezett be. Maximálisan 320 000 forintot tudott kapni egy hallgató. 

 

Pap Zsófia beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Saly Eszter, tudományos alelnök elmondja, hogy a beszámolási időszak óta Töreki-Koczka 

Zsókával egyeztett a tudományos pályázatok leadási határideje kapcsán. Továbbá elmondja, hogy a 

Jó tanuló, jó sportoló ösztöndíj vonatkozásában sajnos nem tudott olyan hasznos segítőnek 

bizonyulni, mint amilyen szeretett volna lenni. Az ELTE Online tudományos rovatvezetőjével 

pedig egyeztetett a TDK, OTDK-val kapcsolatos cikkek megjelenésével összefüggésben. 

 

Saly Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Princz Laura, ELTE Press főszerkesztő elmondja, hogy a beszámolási időszak óta az ELTE 

Online új honlapja elérhető, és ez volt az utolsó lépése a teljes arculatváltásnak. Az ELTE Press 

Akadémia idén is elindult. Az első hónapnak az alkalma egy kritikaíró műhely volt, ennek az első 

alkalma már lezajlott, és ezen kívül még két alkalom lesz. A divíziós munkájuk is elindult, ahogy 

korábban azt már említették, továbbá az ELTE Alumnival is volt egy közös megbeszélésük. 

 

Princz Laura beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Balog Marcell, esélyegyenlőségi referens elmondja, hogy a beszámolási időszak óta elkezdték a 

sütivásár szervezési folyamatait, amiben két részönkormányzat nem vesz rész. A MáSzínháznak 

fogják gyűjteni a pénzt ezen az eseményen. 

 

Balog Marcell beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Fodor Árpád, rendezvényekért felelős referens elmondja, hogy a beszámolási időszak óta tartott 

egy rendezvényszervezői bizottsági ülést, amelynek fő témája az volt, hogy az egyetem szorosabban 

szeretne együttműködni a Meex nevű rendezvényszervező céggel, ami az ELTE polgárainak 

többféle kedvezményeket tud biztosítani. Varga Réka kiegészíti, hogy ilyen esemény a Snowattack 

is például, ami ehhez a szervezethez kötődik. 

 

Fodor Árpád beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Lőrincz Péter, tanárképzési referens elmondja, hogy beszámolási időszak eltelte óta a 

munkacsoportjuk átnézte és elküldte a ELTE Pedagógusképzéséért Díj és az ELTE 

Pedagógusképzéséért Elismerő Oklevéllel kapcsolatos felterjesztéseket. Holnap este zárul le a 

levélszavazás ezzel kapcsolatban. 

Józsa Kornél elmondja, hogy egyetlen problémája azzal, hogy Lőrincz Péter a tanárképzési referens 

az az, hogy ő nem vesz részt jelenleg tanárképzésben, mert már elvégezte, és véleménye szerint 

tanárképzésben résztvevő hallgatónak kellene képviselnie a tanárképzés érdekeit. Egyetért azzal, 

hogy alkalmas és jó az, amit csinál, de az általa elmondottak függvényében ő tartózkodni fog a 

beszámolóval kapcsolatos szavazáson. Varga Réka hozzáteszi, hogy arra tekintettel Lőrincz Péter 

egyik bizottságban sem minősülhet szavazó tagnak a különböző szabályzatok szerint, mindenhol a 

részönkormányzatokból delegált tagok azok, akik szavaznak, így a tanárképzési referens jelenleg a 

szabályoknak megfelelően működik azokon az üléseken, ahol a szabályzatok előírják, hogy adott 

hallgatónak tanárképzésben kell-e részt vennie, avagy sem,  

 

Lőrincz Péter beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

Tarnóczy Ticián, sportreferens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta a Jó tanuló, jó 

sportoló ösztöndíj pályázati időszaka lezárult, illetve a szociális sportpályázat elbírálása is 

megtörtént. Egyúttal szeretné megköszönni Töreki-Koczka Zsókának, Domboróczky Balázsnak és Saly 

Eszternek a közös munkát ezzel az időszakkal kapcsolatban. Továbbá elmondja, hogy részt vett egy 

kabinetülésen és egy divízióülésen is. 

 

Tarnóczy Ticián beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 
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Győri Kata, elnöki referens elmondja, hogy a beszámolási időszak eltelte óta részt vett két 

elnökségi ülésen, egy kabinetülésen, és a divíziójukkal is elkezdték a közös munkát. 

 

Győri Kata beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

 

2. EHÖK tisztségviselők ösztöndíja 

Varga Réka elmondja, hogy előterjesztést nyújtott be a Küldöttgyűlésnek, ami arról szól, hogy az 

EHÖK tisztségviselők közéleti ösztöndíját 20 000 forinttal megemeljék. Ezt azzal indokolja, hogy 

2018 óta nem voltak emelve ezek az összegek, miközben a részönkormányzatok folyamatosan 

emelték saját tisztségviselőik ösztöndíját. Hozzáteszi, hogy mindamellett, hogy ezt az ösztöndíjat 

szeretnék megemelni, nagy hangsúlyt fektettek a többi pályázatukra is, hiszen tudni lehet, hogy az 

ISZTK maradványokkal a következő évben már nem tudnak gazdálkodni, hanem csak az adott évi 

keret áll majd rendelkezésre. Ezért a legtöbb kar is mind azon dolgozik, hogy a maradványaikat a 

legteljesebb módon ki tudja használni ebben az évben. Ezért volt arra lehetőség, hogy 

megteremtsék a Jó tanuló, jó sportoló pályázatot, ezért tudtak még több pénzt adni az Erasmus + 

Start ösztöndíjra, illetve a tudományos ösztöndíjak is ezért lettek megemelve. Ez implikálta azt is, 

hogy a rendszeres szociális támogatásoknál 200 forinttal megemelték a pont pénzt. 

Mig András elmondja, hogy az EHÖK tisztségviselők ösztöndíjánál van lehetősége az elnöknek 

30%-kal többet vagy kevesebbet adni az adott tisztségviselőnek. Kérdezi, hogy erről eddig miért 

nem született határozat. Varga Réka válasza, hogy eddig az EHÖK elnökre volt bízva ez a döntés, 

de ha a Küldöttgyűlés ezt szeretné, akkor beviszi az EHÖK elnökségi ülésekre ezt a témát. 

Józsa Kornél kérdezi, hogy mikor vezették be ezt a lehetőséget. Varga Réka válasza, hogy sok 

évvel azelőtt, mielőtt ő elnök lett volna. 

Józsa Kornél elmondja, hogy amikor 2018-ban meg lettek emelve az ösztöndíjak, akkor meg is 

lettek duplázva, és az volt az egyezség a rektor úrral, hogy akkor nagyon sok ideig nem fognak 

ezekhez hozzányúlni. Józsa Kornél kérdezi, hogy a rektor úr tud-e erről az emelésről, hiszen 

annyira sok idő nem telt el. Elmondja, hogy szeretné, ha erről a rektor úrnak is tudomása lenne. 

Varga Réka válasza, hogy a kancellária tud róla, és a kifizetések hozzá tartoznak, de rektor úr felé 

is jelezni fogja ezt a lépést.  

Nagymihály Levente elmondja, hogy az elmúlt 4 évben egy elég erőteljes gazdasági recesszió 

ütötte fel a fejét, és a jelenlegi kifizetések messze nem érnek annyit, mint a korábbi kifizetések. 

Véleménye szerint az ELTE vezetésének nem kellene, hogy bármi beleszólása legyen abba, hogy 

az ISZTK keretet hogyan használja fel a hallgatói önkormányzat. Elmondja, hogy ő teljes 

mértékben támogatja ezt az emelést. 

Vida Veronika elmondja, hogy az elmúlt napokban több hallgatói érdekképviselő is megkapta azt 

a tájékoztatást, miszerint az ELTE épületei be fognak zárni. Véleménye szerint egy ilyen 
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energiaválság közepén, amikor a hallgatókat hazaküldik, nem bizonyul jó hozzáállásnak, ha épp 

most emelnék meg közéleti ösztöndíjaikat.  

Varga Réka kérdezi, hogy akkor ők miért emelték meg a saját ösztöndíjaikat. Kálmán Levente 

válasza, hogy az ő közéleti ösztöndíjaik emelésének dátuma szeptember 15. volt, amikor arról még 

például egyáltalán nem volt szó, hogy közintézményeknek nem szabad költekezniük, és akkor még 

azt sem sejtették, hogy ennyire rossz lesz majd a helyzet. Ő személy szerint támogatja, hogy az 

EHÖK kabinet tisztségviselőinek ösztöndíjai kövessék az inflációt, viszont egy kicsit csekélyebb 

emelés jobban mutatta ebben az időszakban. Varga Réka válasza, hogy már szeptemberben tudni 

lehetett, hogy a helyzet súlyosbodni fog. Kérdezi, hogy mi lenne a javaslat. Kálmán Levente 

válasza, hogy százalékos emelést javasolna. 

Vida Veronika elmondja, hogy nem a mostani hónapban kellene erről szavazni, hanem mondjuk 

a következő félévben. Varga Réka válasza, hogy Vida Veronikának a BTK elnökeként tisztában 

kellett lennie a kar helyzetével, így nem érti, hogy akkor ők miért emelték ösztöndíjaikat. Vida 

Veronika válasza, hogy az ő oldalukról az emelés javaslata tavalyelőtt ősszel merült fel, és 

mindössze egy 10%-os mértékű volt, viszont az EHÖK elnökségnél ez akár 40-50%-os emeléssé 

is válhat. 

Molnár Levente elmondja, hogy ő tudná támogatni az emelést. 20 000 forintból egy bevásárlás 

nem jön ki lassan. Az infláció mértéke olyan jelentős, hogy a 20 000 forintot nem tartja egy 

nagymértékű emelésnek. 

Nagymihály Levente elmondja, hogy ugyan hatalmas energiaválság van, viszont sem a 

részönkormányzatoknak, sem az EHÖK hallgatói önkormányzatának ehhez anyagilag semmi köze, 

hiszen a hallgatók helyzete az emeléssel se jobb, se rosszabb nem lenne. Már mind hozzájárultak a 

fűtés költségeihez 100 000 000 forinttal nagyjából. Alapvetően ez nem egy kiugró növelés. 

Mig András kérdezi, hogy ha megemelik minden tisztségviselőnek az ösztöndíját, akkor abban az 

EHÖK Ellenőrző Bizottságának elnöke miért nincsen benne. Varga Réka elmondja, hogy ő 

jelenleg 40 000 forint közéleti ösztöndíjban részesül, de valóban nem szerepel az előterjesztésben. 

Ezt ő mulasztotta el beleírni, így szeretne módosító javaslattal élni, hogy amennyiben a 

Küldöttgyűlés támogatja, természetesen az ő ösztöndíja és megemelésre kerülhet. 

Horváth Sára Tekla elmondja, hogy a tisztségviselői ösztöndíjak emelése nem azon múlik, hogy 

a hallgatói érdekeket képviselik-e vagy sem. Ő például volt elnökhelyettes fizetés nélkül is, mégis 

ellátta a feladatát, és ez egy inflációkövetés, amit ő indokoltnak tart. 

Kálmán Levente elmondja, hogy ő nem az emelés validitását szeretné megkérdőjelezni, csupán 

azt, hogy miért egységesen 20 000 forinttal kell emelni az ösztöndíjakat. Kérdezi, hogy miért 

emellett a módszer mellett döntöttek. Varga Réka válasza, hogy ha nem lenne egységes, akkor 

mindenkinél más százalékokat kellene megállapítani, hogy egy olyan ösztöndíj alapra tudják hozni 

az emelést, amely valóban eredményez valamiféle növekedést az egyes tisztségviselők közéleti 

ösztöndíjában. Hozzáteszi, hogy ő az elnöki fizetését egyébként két részletben fogja csak 

megemelni, pont amiatt, hogy ne tudja rámondani senki, hogy az emelés visszás lenne. 
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Kalmár Bella Gyöngyvér kérdezi, hogy csak az elnöki fizetés lépne-e életbe februártól, és a 

többieké már a következő időszaktól. Varga Réka válasza, hogy csak az elnöki fizetés emelése 

lépne életbe februártól. 

Józsa Kornél elmondja, hogy ha hallgatói érdekképviselőkként egyik fő céljuk az, hogy az ISZTK-

t elköltsék a hallgatókra, akkor azt ténylegesen költsék is el rájuk. Ennek megvannak a megfelelő 

jogi lépései. Ilyen az is, ha minden hallgató megkaphatná az ISZTK ráeső hányadát, vagyis minden 

ISZTK-ban részesülni képes hallgatónak kiutalnák ösztöndíj formájában a rá eső részt. Ezt 

szaloncukorpénznek hívják. Varga Réka elmondja, hogy ilyen nincs, hiszen a tanulmányaikon 

túlmutató, kiemelkedő tevékenységeikért kaphatnak csak pénzt a hallgatók, ez jogalap nélküli 

kifizetés lenne. Józsa Kornél elmondja, hogy véleménye szerint a maradvány fennmaradó részét el 

lehet költeni a hallgatókra teljes egészében, ha az ISZTK maradványairól van szó. Számára furcsán 

jön ki az, hogy Varga Réka a rektor úrral nem beszélt erről az előterjesztésről. Számára a szituáció 

kissé olyan, mintha Varga Réka próbálná diktálni, hogy ki mennyi pénzt kapjon. 

Nagymihály Levente kérdezi Józsa Kornéltól, hogy mi a javaslata erre a helyzetre. Józsa Kornél 

válasza, hogy ne Varga Réka terjesszen elő ilyen javaslatot. 

Nagymihály Levente kérdezi dr. Krasz Pétertől, hogy az EHÖK elnök terjeszthet-e elő 

előterjesztést. Dr. Krasz Péter válasza, hogy igen, élhet előterjesztéssel az EHÖK elnöke. 

Varga Réka elmondja, hogy a maradványkezelésről egyébként azt kell tudni, hogy a maradványt 

az egyetem nem köteles semmilyen módon a részönkormányzatoknak adni, továbbá ezt jelenleg 

ugyanúgy kell elkölteni, mint az ISZTK-t. Egyedül a kancellár rendelkezhet az ISZTK maradványai 

felett. 

Józsa Kornél válasza, hogy a maradvány elkerülése céljából kellene kikölteni az ISZTK-t még 

decemberben. 

A Küldöttgyűlés a módosító javaslatot az EHÖK Ellenőrző Bizottságának elnökének ösztöndíjának emelése 

kapcsán elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

A Küldöttgyűlés az ELTE EHÖK tisztségviselők ösztöndíjának megemelését elfogadja 28 igen, 6 nem, 1 

tartózkodom mellett. 

3. Egyebek 

Árva Lúcia kérdezi, hogy náluk problémaként felmerült, hogy aki online lép be az ülésekre az 

hiányzásnak számít-e vagy sem. Tóth Cintia válasza, hogy náluk teljes érvényű jelenlétnek számít. 

Vasas Máté csatlakozik Tóth Cintiához. Mig András elmondja, hogy náluk részt vehet online a 

tisztségviselő, de mandátumával nem élhet.  

Dr. Krasz Péter tájékoztatást ad, hogy a covid adta rendkívüli intézkedések lehetőséget adtak arra, 

hogy teljes részvételnek számítson az online részvétel. Ez a lehetőség a covid után azonban 

visszavonásra került, ám az utóbbi időkben felmerült, hogy a továbbiakban is létezhetne ez a 

lehetőség. Véleménye szerint fontos, hogy ebben a kérdésben a karok között ne legyen eltérés, és 

a közeljövőben szabályozzák a kérdést. Varga Réka válasza, hogy nekilátnak majd ennek a 

témának a kidolgozásához is. 
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 Varga Réka 19 óra 21 perckor lezárja az ülést.   

 

Határozatok A Küldöttgyűlés Győri Kata személyét, mint 

jegyzőkönyvvezető elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 

tartózkodás mellett. 

A Küldöttgyűlés a napirendet elfogadja 35 igen, 0 nem, 

0 tartózkodás mellett. 

Varga Réka beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja.  

Bognár Fanni beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Diczkó Dalma beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 

0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Kalmár Gyöngyvér Bella beszámolóját a Küldöttgyűlés 

35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Domboróczky Balázs beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 

igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Szilágyi Anna beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 

0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Bérczes Luca beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Töreki-Koczka Zsóka beszámolóját a Küldöttgyűlés 

35 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Pap Zsófia beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Saly Eszter beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Princz Laura beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Balog Marcell beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Fodor Árpád beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Lőrincz Péter beszámolóját a Küldöttgyűlés 34 igen, 0 

nem, 1 tartózkodás mellett elfogadja. 

Tarnóczy Ticián beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 

0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

Győri Kata beszámolóját a Küldöttgyűlés 35 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás mellett elfogadja. 

A Küldöttgyűlés a módosító javaslatot az EHÖK 

Ellenőrző Bizottságának elnökének ösztöndíjának 

emelése kapcsán elfogadja 35 igen, 0 nem, 0 

tartózkodás mellett elfogadja. 

A Küldöttgyűlés az ELTE EHÖK tisztségviselők 

ösztöndíjának megemelését elfogadja 28 igen, 6 nem, 1 

tartózkodom mellett. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

dr. Krasz Péter 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

Győri Kata 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


